

## 擱置團費調整

各團員家長：

本團董事會於今年年中通過調整 2020 年團費，但鑒於目前香港社會的情況，董事會經慎重考慮後決定擱置是次調整。2020 年將繼續依照 2019 年團費表收費，詳情請參閱團員手冊第 11 頁。再次感謝各位家長一直以來對本團的信任及支持。



香港兒童合唱團 謹啟  
2019 年 11 月 10 日

為響應環保，由 2020 年起部份通告只會透過「HKCCHOIR」手機應用程式發布。  
如家長已遺失程式提取碼，請到各分團填寫及遞交「索取手機程式提取碼」表格補領。

## Suspension of Course Fee Adjustment

10 November 2019

Dear parents and members,

The Board of Directors of The Hong Kong Children's Choir had approved earlier this year to adjust the course fee in 2020. Nevertheless, due to the current situation in our society, the Board decides to suspend such adjustment after thorough consideration and the course fee in 2020 will remain unchanged as in 2019. For details of the course fee, please refer to P.11 of the Member Handbook. Again, thank you for your continued support and trust to HKCC.

The Hong Kong Children's Choir

To reduce the use of paper and go green, please note that part of the notices will only be distributed via "HKCCHOIR" Mobile App starting from 2020. For parents who lost the Registration Token, please fill in and hand in the "Registration Token for Mobile App Request" form at our centres to obtain a new one.